
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr X/24 

X sesja RM odbyta w dniu 20 grudnia 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:25 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1.Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Jowita Dec 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Wojciech Elszyn 

6. Anna Filipiak 

7. Beata Kołota 

8. Dawid Konwiński 

9. Maciej Kuligowski 

10. Sebastian Mędlewski 

11. Łukasz Owieśny 

12. Szymon Raczyński 

13. Katarzyna Stamm 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Justyna Zielińska. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad X 

sesji ?  

Nie zgłoszono uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad X 

sesji ?  



 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Przyjęty porządek obrad X sesji RM (zał. 3): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Solec Kujawski na 2025 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski 

na lata 2025 – 2043. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej na 

prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji pojazdów w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Solcu Kujawskim. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

rzecz Miasta Bydgoszczy na 2025 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu na rzecz Enea Operator Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Solec Kujawski, a także określenia granic ich obwodów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji KH z dnia 22 października 2024 r. 

bez rozpatrzenia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji KH z dnia 5 listopada 2024 r. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji UCiDK z dnia 5 listopada 2024 r. 

bez rozpatrzenia. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2024 rok. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/69/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.4) 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  



Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/70/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.5) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Solec Kujawski na 2025 rok. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt budżetu Gminy na 2025 rok. 

B. Kołota – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – przedstawiła opinię Składu 

Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5.12.2024 r. w 

sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Solec Kujawski  na 2025 rok, która 

zaopiniowała projekt pozytywnie – zał. 6 do protokołu. 

G. Bieniek – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu – odczytała opinię Komisji w 

sprawie projektu budżetu Gminy na 2025 rok, która zaopiniowała projekt pozytywnie – zał. 7 

do protokołu. 

 

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Nie zgłoszono.  



D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2025 rok. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/71/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.8) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski 

na lata 2025 – 2043. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt ww. uchwały. 

B. Kołota – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – przedstawiła opinię Składu 

Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5.12.2024 r.  w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2025 – 2043 – zał. 9 

do protokołu. 

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Nie zgłoszono.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2025 – 2043. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

   

Wyniki głosowania 



ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/72/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.10) 

A .Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – podziękował Radnym za przyjęcie budżetu 

na 2025 rok, za obdarzenie zaufaniem. Tworząc budżet Burmistrz starał się ująć w nim jak 

najwięcej sugestii płynących od Radnych. Jest to nasz wspólny budżet. Podziękował również 

swoim współpracownikom   

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej 

na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji pojazdów w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Solcu Kujawskim. 

 

K. Rubaszewska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projektu 

uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 

Bydgoskiemu pomocy finansowej na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji 

pojazdów w siedzibie Urzędu Miejskiego w Solcu Kujawskim.  

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/73/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.11) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na rzecz Miasta Bydgoszczy na 2025 rok. 

 

K. Rubaszewska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projektu 

uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Miasta Bydgoszczy na 2025 rok. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/74/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.11) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 



 

I.Konopa – Dyrektor WIiPP – przedstawiła ww. projektu uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2024 oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/75/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.12) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu na rzecz Enea Operator Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

K. Rubaszewska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projektu 

uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na rzecz Enea Operator Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/76/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.13) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Solec Kujawski, a także określenia granic ich obwodów. 

 

S. Król – inspektor ds. oświaty – przedstawiła ww. projektu uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Solec Kujawski, a także 

określenia granic ich obwodów. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 



Uchwała nr X/77/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.14) 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji KH z dnia 22 października 2024 r. 

bez rozpatrzenia. 

 

M. Szewczyk – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawiła ww. 

projektu uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji 

KH z dnia 22 października 2024 r. bez rozpatrzenia. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/78/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.15) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji KH z dnia 5 listopada 2024 r. 

 

M. Szewczyk – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawiła ww. 

projektu uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie zgłosili.  



D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji KH 

z dnia 5 listopada 2024 r. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/79/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.16) 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji UCiDK z dnia 5 listopada 2024 r. 

bez rozpatrzenia. 

 

M. Szewczyk – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawiła ww. 

projektu uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji 

UCiDK z dnia 5 listopada 2024 r. bez rozpatrzenia. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr X/80/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.17) 

 

15. Wolne głosy i wnioski. 

 

W. Elszyn – Radny RM – w imieniu Klubu Radnych Przyszłość dla Solca pogratulował 

wszystkim osobom zaangażowanym w przygotowanie budżetu na 2025 rok, szczególnie 

pogratulował Burmistrzowi oraz Pani Skarbnik. Jako klub wyrażają swoją nadzieję, że budżet 

uda się zrealizować. Podziękował, też za to, że część wniosków budżetowych, które klub 

złożył została uwzględniona w budżecie m.in. działania zmierzające do budowy boiska 

wielofunkcyjnego na Osiedlu Leśnym. Powinniśmy wspólnie działać na rzecz powiększania 

majątku Gminy, w tym również realizacji tych przedsięwzięć, które zostały zaproponowane, a 

nie mogły się znaleźć w tej wersji budżetu, która została dziś przegłosowana m.in. chodzi o 

budowę dróg, inwestycje sieciowe, oświetlenie na Osiedlu Leśnym, budownictwo komunalne 

czy monitoring miejski.    

B. Kołota – Radna RM – podziękowała za naprawę studzienek w ul. Leśnej. Radna zgłosiła 

wnioski dot.: 

- naprawy asfaltu w ul. Polnej (na odcinku od ul. Barwnej do ul. Zbożowej), 

- postawienie kosza na śmieci w ul. Polnej od strony ul. Ugory, 

- terminu naprawy ulic Orzechowej i Świerkowej.  

 

S. Mędlewski – Radny RM – podziękował mieszkańcom miasta za włączenie się w akcję 

„Szlachetna Paczka”, wsparciem objęto 11 rodzin z naszej Gminy, zachęcił do tego, aby już w 

kolejnym roku się w tą akcję zaangażować.  

A. Dorawa – Radna RM – podziękowała szczególnie Burmistrzowi, współpracownikom 

oraz Radnym za zebrane pieniądze, które przeznaczono dla paczki dla osób samotnych. 

Zebrano ok. 2.300 zł. Radna złożyła wszystkim życzenia świąteczne.  

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – mamy nadzieję, że uda się budżet na 2025 

rok zrealizować w pełni, jeśli tak będzie, to będzie to nasz wspólny sukces.  



Wnioski złożone przez Radną Beatę Kołotę poprosił, aby kierować bezpośrednio i na bieżąco  

do Wydziału Utrzymania Miasta. 

Ponadto Burmistrz poinformował zebranych, że uczestniczył w następujących spotkaniach: 

2.12.24 r. – spotkanie z komendantem obiektów harcówki w sprawie zapoznania się z 

działalnością w budynku i poczynionym pracami remontowymi, 

3.12.24 r. – spotkanie podsumowujące w sprawie Lasów o wiodącej funkcji społecznej, 

4.12.24 r. – spotkanie z Z-cą Burmistrza Koronowa w sprawie omówienia spraw związanych 

z zagospodarowaniem odpadów komunalnych, 

- wizyta dzieci z ośrodka opiekuńczego w Trzemiętowie, przekazanie tabletów po radnych 

minionej kadencji, dzieci po wizycie w SCK skorzystały z oferty OSiR, 

5.12.24 r. – burmistrz i zastępca uczestniczyli w szkoleniu w Bydgoszczy dot. Transformacji 

Energetycznej w Samorządach – odnawialne źródła energii, 

6.12.24 r. – uczestnictwo z obchodach 90 urodzin honorowej Obywatelki Solca Kujawskiego 

– Pani Ireny Santor, Burmistrz podziękował Pani Małgorzacie Niedźwiedzkiej za 

przygotowanie uroczystości młodzieży i nauczycielom za przepiękną oprawę i występy, 

- udział w uroczystości 20 lecia WTZ, 

7.12.24 r. – spotkanie z merem Basztanki miasta partnerskiego poznanie osobiste i omówienie 

obszarów dalszej współpracy, 

10.12.24 r. – zastępca burmistrza brała udział w negocjacjach dot. zawarcia 3 letniej umowy 

na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych w ZGK Sp. z o.o., 

- udział w spotkaniu wigilijnym z wszystkimi sołectwami w Chrośnie,  

- uczestnictwo wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej w spotkaniu opłatkowym w Osielsku 

u Starosty Bydgoskiego, 

- zastępca brała udział w zebraniu Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Robotniczej 9, 

11.12.24 r. – spotkanie z komendantem i jego zastępcą w celu oficjalnego powitania nowych 

stanowiskach i omówienie bieżących spraw związanych z bezpieczeństwem w mieście, 

- spotkanie w muzeum prelekcją utworów Aliny Prus Krzemińskiej, Burmistrz podziękował 

Pani Jadwidze Bretes za poszukiwania źródeł o autorce i przygotowanie utworów do druku i 

odnalezienie prawnuka autorki, który przekazał gminie prawa autorskie, Panu Wojciechowi 

Elszynowi za zgłoszenie wniosku do Budżetu Obywatelskiego dzięki, któremu ukazała się 



publikacja i Dyrektorowi Rafałowi Kubiakowi oraz Panu Łukaszowi Wojteckiemu za pomoc 

w realizacji projektu, 

12.12.24 r. – spotkanie z dyrektorem Pomorskiej Grupy Konsultingowej S.A w Bydgoszczy – 

dot. przetargów grupowych na energię elektryczną, opracowania diagnozy potencjału 

energetycznego dla całej Metropolii, 

 - spotkanie wigilijne z pracownikami i podopiecznymi Środowiskowego Domu 

Samopomocy,   

13.12.24 r. – spotkanie z mieszkańcami wsi Przyłubie zorganizowane przez CUS – 

przygotowanie ozdób świątecznych, 

14.12.24 r. – Jarmark Świąteczny, rozpalenie światełka na choince – podziękował za 

przygotowanie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Dyrektorowi i pracownikom SCK, 

- udział w spotkaniu opłatkowym Bractwa Kurkowego, 

15.12.24 r. – Weekend Cudów Szlachetna Paczka, Burmistrz podziękował Pani Renacie 

Szneider i Pani Beacie Nawrockiej za sprawne zorganizowanie akcji, od wyszukania 

darczyńców do dostarczenia paczek pod właściwy adres, 

16.12.24 r. – spotkanie świąteczno – noworoczne dla dzieci i młodzieży zorganizowane przez 

Stowarzyszenie na rzecz Osób Niepełnosprawnych, 

- burmistrz uczestniczył w uroczystości 100 – lecia Lasów Państwowych w nadleśnictwie 

Bydgoszcz, 

17.12.24 r. – spotkanie wigilijne zorganizowane przez Stowarzyszenie Wspierania Rodzin 

oraz CUS, 

- spotkanie opłatkowe u Marszałka Województwa w Toruniu,  

- spotkanie wigilijne w Akademii Seniora, 

19.12.24 r. – zastępca burmistrza gościła na Koncercie kolęd w SCK organizowaną przez 

szkołę muzyczną. 

Burmistrz na kończący się rok podziękował pracownikom UM, Radnym, dyrektorom 

jednostek, prezesom spółek i wszystkim pracownikom zatrudnionym w tych jednostkach za 

zaangażowanie.       

    



D. Chojnacki – Przewodniczący RM – podziękował wszystkim instytucjom za życzenia 

świąteczne przekazane do Rady Miejskiej za spotkania wigilijne w których uczestniczył 

reprezentując Rade Miejską. Złożył zebranym życzenia świąteczne.   

 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi  i 

współpracownikom za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 14.25. 

 

 

Dariusz Chojnacki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 

 

 

 Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


